
Interpelacja złożona przez Radnego Pana Jacka Malczewskiego w dniu 23 

grudnia 2021 r. w sprawie usunięcia drzew przy ul. Kopernika 13 i odpowiedź. 
 

 




